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Szczecin, 2020-11-09 

 

PROTOKÓŁ nr 18/20 

z zebrania Radnych Rady Osiedla Dąbie 

 

 1  Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

 2  Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

 3  Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

 4  Przyjęcie protokołów z posiedzeń Rady Osiedla Dąbie 

 5  Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców, które 

wpłynęły podczas dyżurów oraz podjęcie odpowiednich uchwał. 

 6  Podjęcie uchwał. 

 7  Sprawy bieżące. 

 8  Wolne wnioski. 

 9  Zamknięcie obrad. 

Ad 1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 
W dniu 11 listopada 2020 r. o godzinie 18:30 za pośrednictwem platformy 

ZOOM odbyło się posiedzenie online Radnych, które otworzył Przewodniczący 

Paweł  Kurdziałek, przywitał  obecnych i przedstawił porządek obrad. 
Ad 2. Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu online udział wzięli: 

1. Paweł Kurdziałek     – Przewodniczący 

2. Łukasz Owczarek     – Wiceprzewodniczący 

3. Jacek Leśniowski     – Skarbnik 

4. Jarosław Bawelski     – Sekretarz 

5. Małgorzata Wleklak     – Członek Zarządu 

6. Karolina Ryder     – Członek Rady 

7. Marta Marczak    – Członek Rady 
8. Grzegorz Bartosz     – Członek Rady 

9. Maciej Borkowski    – Członek Rady 
10. Krzysztof Romanowski   - Radny Miasta Szczecin 

 
Stwierdzono quorum – obecnych 9 Radnych + 1 gość 

 

Ad 3. Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowało: 9 osób; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołów: 

• Protokół Nr 15-20 zebrania Rady Osiedla Dąbie z dnia 15.07.2020 
Głosowało: 9 osób; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Protokół Nr 16-20 zebrania Rady Osiedla Dąbie z dnia 02.09.2020 
Głosowało: 9 osób; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

• Protokół Nr 17-20 zebrania Rady Osiedla Dąbie z dnia 23.09.2020 
Głosowało: 9 osób; ZA – 9 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 



 

 

Strona 2 z 2 

 

 

 

 

     Jarosław Bawelski                      Paweł Kurdziałek 
 …………………………………….…………      ………………………………………...… 

Sekretarz Rady Osiedla                                 Przewodniczący Rady Osiedla 
   Protokół sporządził                                                      Protokół zatwierdził 
 

Ad 7.  Sprawy bieżące: 

 Podczas posiedzenia zostały poruszone tematy naprawy/modernizacji ulic 

Nurkowej i Warmińskiej. Pan Radny Krzysztof Romanowski zadeklarował się, że złoży 

interpelacje dotyczące modernizacji w/w ulic. 
 

Ad 5. Wolne wnioski 
 BRAK 

Ad 9. Zamknięcie obrad. 
 Na tym zebranie zakończono. 

 


